
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku 

konaného dňa 21.01.2020 

     (komisia realizovaná on-line prostredníctvom Zoom meeting) 

 

Prítomní: Mgr. Natália Podhorná, Mgr. Roman Futo, Ing. Ernest Huska, Mgr. Ján Káľavský,  

Ing. Gabriela Fulová, Miroslav Dragun, PhDr. Ľudmila Farkašovská, Bc. Adam Sárlos,  

Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá, Mgr. Matej Kotian, Ing. Tatiana Kratochvílová 

Ospravedlnení: MUDr. Iveta Plšeková 

Neprítomní: -  

Hostia: Mgr. Soňa Chanečková (Riaditeľka Strediska sociálnych služieb Petržalka), Adam 

Kmeť (Člen Petržalského mládežníckeho parlamentu), PaedDr. Bc. Daniela Vašková 

Kasáková (Vedúca oddelenia životného prostredia) 

 

Trvanie: od 17:30 do 18:36 

 

PROGRAM:  

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 23.júna 2020 o 

poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby 

3. Návrh na povolenie výnimky v rámci Zóny bez pesticídov pri odstraňovaní pňov 

prostredníctvom injektáže 

4. Program Adopcie zelene v Petržalke (diskusný bod) 

5. Rôzne 

 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku začala zasadnutie, pani predsedníčka Mgr. 

Natália Podhorná privítala členov komisie a prešlo sa k rokovaniu. 

 



BOD 1 - Schválenie programu zasadnutia  

Predsedníčka komisie dala hlasovať o programe zasadnutia tak, ako bolo uvedené v pozvánke 

komisie. 

Hlasovanie:  

Prítomných: 8  

Za: 8  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

17:37 sa pripojila pani Gabriela Fulová 

 

BOD 2 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, 

ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 

23.júna 2020 o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby 

Bod 2, Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 23.júna 2020 o 

poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby predstavila spracovateľka, p. Soňa 

Chanečková - riaditeľka Strediska sociálnych služieb Petržalka. 

Členka komisie p. Ľudmila Farkašovská sa opýtala na pôvod ceny pre zabezpečenie stravy. 

Riaditeľka p. Soňa Chanečková vysvetľuje, že to vyplynulo z verejného obstarávania, ktoré 

nakoniec vyhral pôvodný dodávateľ stravy.  

Predsedníčka dala hlasovať o návrhu VZN tak, ako bol dodaný členom komisie pred 

zasadnutím komisie. 

Hlasovanie:  

Prítomných: 9  

Za: 9  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

17:42 sa pripojili páni Ján Kaľavský a Adam Sarlós 

 



BOD 3 - Návrh na povolenie výnimky v rámci Zóny bez pesticídov pri odstraňovaní 

pňov prostredníctvom injektáže 

Bod 3, Návrh na povolenie výnimky v rámci Zóny bez pesticídov pri odstraňovaní pňov 

prostredníctvom injektáže predstavila spracovateľka, p. Daniela Vašková Kasáková. 

Členka komisie p. Elena Pätoprstá sa pýta podrobnejšie na pne a na možného realizátora prác. 

Vedúca oddelenia životného prostredia uviedla, že v tomto prípade by práce vykonávala 

odborne spôsobilá firma so skúsenosťami. 

Predsedníčka komisie p. Natália Podhorná sa pýta, či sa dá očakávať, že bude potrebné danú 

výnimku časom aj rozšíriť. Spracovateľka návrhu p. Daniela Vašková Kasáková to 

nevylučuje. Bude záležať od okolností.  

Predsedníčka dala hlasovať o materiáli tak, ako bol dodaný členom komisie pred zasadnutím 

komisie. 

*Do materiálu bude po dohode spracovateľky s členmi komisie zapracované (stačí do 

dôvodovej správy) aj to, že dané práce na injektážach bude realizovať odborne spôsobilý 

subjekt. 

Hlasovanie:  

Prítomných: 11  

Za: 11  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Členka komisie p. Tatiana Kratochvílová sa pýta na kontroly a riešenie stavu prerastených 

stromov nad chodníkmi, ako príklad uvádza Ševčenkovu ulicu. Vedúca oddelenia životného 

prostredia vysvetlila, že z dôvodu aktuálnych protipandemických opatrení nemôžu vykonávať 

pravidelné obhliadky, avšak prijaté podnety bude oddelenie životného prostredia riešiť.  

 

 

 

 

 

 

 

 



BOD 4 - Program Adopcie zelene v Petržalke (diskusný bod) 

Bod 3, program Adopcie zelene v Petržalke, uviedla vedúca oddelenia životného prostredia p. 

Daniela Vašková Kasáková. Tajomník komisie Jakub Kuruc doplnil, že ide o program, ktorý 

už na hlavnom meste funguje. Bod bude doplnený po vyjadrení kompetentnej sekcie Hl. 

mesta SR Bratislavy. Ako materiál na hlasovanie bude uvedený až na nasledujúcej komisii.  

Bod sa bez potreby hlasovania zobral na vedomie. 

Člen komisie p. Miroslav Dragun sa pýta ohľadom starostlivosti o dreviny vysadené na území 

Petržalky v rámci projektu hlavného mesta „10 000 stromov“. Vedúca oddelenia životného 

prostredia uvádza, že starostlivosť by mala byť zabezpečená hlavným mestom.  

 

BOD 5 - Rôzne 

  

Členka komisie p. Elena Pätoprstá dáva na vedomie materiál, ktorý poslala členom komisie 

týkajúci sa výstavby cesty na pozemkoch BVS, a.s. na parcele 851/1 katastrálne územie 

Bratislava-Petržalka. Ďalej uvádza varianty, kde variant 2 má už projekt. Zároveň p. Elena 

Pätoprstá uvádza ďalší bod, ktorým je možná potreba vybudovania protihlukovej steny na 

Panónskej ceste (medzi CITY univerzity a križovatkou) vzhľadom na to, že jedinou 

protihlukovou prekážkou je iba tepláreň. 

Následne komunikácia smerovala prevažne k bodu ohľadom výstavby cesty, presnejšie 

chodníka. Členka komisie p. Elena Pätoprstá uviedla, že k realizácii pešej zóny chýba 

súhlasné stanovisko BVS, a.s. 

Členka komisie p. Gabriela Fulová sa viac prikláňa k variante 1 z dôvodu možného výrubu. 

Tu upozorňuje p. Elena Pätoprstá, že nepôjde o radikálny výrub a ohrozenie životného 

prostredia.  Následne p. Gabriela Fulová upozorňuje na vypúšťanie odpadu a ohrozenie 

spodných vôd. Do témy o znečistení a potrebe kontroly spracovania odpadových vôd 

v okolitých žumpách sa zapájajú ďalší členovia komisie p. Miroslav Dragun, p. Ernest Huska, 

p. Tatiana Kratochvílová.  

Po diskusii sa komisia zhodla, že v zmysle § 36 ods. 4 vodného zákona ten, kto akumuluje 

odpadové vody v žumpe, je povinný zabezpečovať ich zneškodňovanie odvozom do čistiarne 

odpadových vôd a na výzvu obce alebo orgánu štátnej vodnej správy predložiť doklady o 

odvoze odpadových vôd najviac za posledné dva roky. Oddelenie životného prostredia začne 



toto kontrolovať a zistené informácie poskytne členom komisie na najbližšom zasadnutí 

komisie. 

V závere prebieha diskusia o stavbách umiestnených v lokalite Malého Draždiaka 

a prípadných cestných uzáverách. V prípade, že by sa daná zóna realizovala, navrhujú 

členovia p. Gabriela Fulová a predsedníčka komisie Natália Podhorná, aby sa na danej 

realizácii napr. podieľali práve vlastníci objektov v lokalite Malý Draždiak. 

Ďalší bod do diskusie k bodu rôzne uvádza člen komisie p. Ernest Huska ohľadom začatia 

zverejňovania správneho konania výrubov, o ktoré požiada/la MČ Petržalka Okresný úrad a 

výrubové konanie vykonáva iná mestská časť, resp. obec. V diskusii zazneli všetky 

informácie a názory, ktoré si členovia komisie spoločne s oddelením životného prostredia 

vymenili prostredníctvom e-mailovej komunikácie.  

Na základe diskusie dáva p. Elena Pätoprstá návrh: 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka, aby požiadalo starostu MČ zabezpečiť 

zverejňovanie správnych konaní výrubov na webe MČ, o ktoré požiadala MČ Petržalka 

Okresný úrad a výrubové konanie vykonáva iná mestská časť alebo obec. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných: 10  

Za: 8  

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 

 

*Člen komisie Ján Káľavský sa z technických dôvodov nemohol zúčastniť posledných 

hlasovaní v bode rôzne. 

 

V poslednej časti bodu rôzne vystúpil člen komisie p. Miroslav Dragun ohľadom bodu 

týkajúceho sa výzvy na zaslanie podnetov a podkladov vo verejnom a komunálnom záujme 

pre prípravu návrhu zmien a doplnkov územného planú hlavného mesta SR Bratislavy. 

Zároveň predložil návrh na hlasovanie: 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku navrhuje do podnetov k výzve na 

zaslanie podnetov a podkladov vo verejnom a komunálnom záujme pre prípravu 



návrhu zmien a doplnkov územného plánu hlavného mesta SR Bratislavy zaradiť 

vypustenie ropovodu Bratislava-Schwechat Pipeline na základe uznesenia MiZ 

Bratislava-Petržalka 12/2019 a 176/2019 a zmenu územného plánu hl. mesta SR 

Bratislavy v zmysle uznesenia 326/2020. 

Hlasovanie:  

Prítomných: 10  

Za: 8  

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 

 

Na záver poďakovala predsedníčka komisie Natália Podhorná všetkým členom komisie 

a hosťom za účasť. 

 

 

 

 

Zapísané dňa 21.01.2021                                                                 Mgr. Natália Podhorná 

Zapísal: Jakub Kuruc                                                                         predsedníčka komisie, v. r.  

            

                                                           

  

 


